
en daarna voeg ik laag toe met de 
basversterker.’

Wat voor bassen gebruik je in de studio?
‘Ik probeer verschillende sounds te hebben, 
dus meestal is het een Thunderbird, een 
Precision, een Rickenbacker voor die Chris 
Squire-sound en een Höfner Club. Wat die 
laatste betreft, speel ik op een oude óf op 
een nieuwe goudkleurige met drie elemen-
ten. Al die bassen hebben hun unieke geluid. 
En tegenwoordig speel ik ook vaak op een 
viersnarige Gretsch.’
 
Gretsch
Het verbaasde me inderdaad dat je nu 
Gretsch gebruikt. Deze heeft een soort 
Gibson-element?
‘Andy Babiuk, die het boek Beatles Gear 
schreef, is een vriend van mij en hij liet door 
Gretsch een viersnarige bas bouwen met een 
soort EB-0-element. Dat wilde ik ook, dus 
mijn viersnarige Gretsch werd net zo. Ik was 
nooit zo tevreden over de Gretsch-
baselementen, dus we lieten ze door Seymour 
Duncan bouwen. De twaalfsnaar heeft twee 
normalere elementen, maar op beide bassen 
zijn ze geplaatst op wat Höfner de “Cavern-
positie” noemt: beide dicht bij de hals. Ik haat 
brugelementen, zeker bij Höfner, want ze voe-
gen niks toe. Ze geven geen hoog, maar 
nemen laag weg. Hoge tonen zijn onzin. Ik 
gebruik van beide elementen vaak alleen de 
voorste, en als ik wat meer hoog wil, dan doe 
ik dat met de versterker. Het tweede element 

staat vaak zelfs uit en dan gebruik ik de ele-
mentschakelaar als “kill switch” om korte 
tonen te maken. Je schakelt dan je element 
snel aan en uit.’

Je speelt ook met een Thunderbird-kopie 
van Mike Lull met twee elementen bij de 
hals en zelfs met een Rickenbacker met 
alleen een halselement.
‘Die Thunderbird klinkt geweldig! De elemen-
ten zijn kopieën van mijn 64’er en door de 
positie klinkt de bas iets anders dan een 
gewone Thunderbird, maar toch met die 
piano-achtige helderheid. Ik ben trouwens 
blij dat Höfner ook weer bassen bouwt met 
die elementplaatsing.’
‘De Rickenbacker is een ander verhaal. Ik 
kocht op eBay een goedkope 4001, waarvan 
het achterste element was vervangen door 
een Bartolini of zo. Hij was goedkoop, er was 
al mee gerommeld, dus ik experimenteerde 
verder. Ik speel veel met een plectrum en 
palm muting, dus die elementkap zit bij een 
Rick altijd in de weg. Ik heb er dus een grote 
gouden slagplaat en een halspenplaatje op 
gezet, grote ouderwetse knoppen en dus 

alleen een halselement. De sound is nog 
steeds als die van een Rickenbacker met 
genoeg helderheid!’

Hoe ziet de toekomst eruit?
‘Ik doe veel met Rock Your Speech, een pro-
ject voor autistische kinderen, dat ik samen 
met mijn vrouw Alison doe. Onze zoon is 
autistisch. Deze zomer kwam er een nieuw 
album uit, we komen nu met een kerstalbum 
en we spelen veel in Europa en de VS, onder 
meer met Foreigner en Jason Bonham’s Led 
Zeppelin. Verder doe ik aardig wat sessies. Ik 
woon in Nashville, maar ik word natuurlijk 
niet voor country-opnames gevraagd. Daar 
zijn genoeg andere bassisten voor. Maar ik 
heb de laatste tijd opgenomen met Donovan, 
zijn hele album, Warner E. Hodges van Jason 
& the Scorchers en Bill Lloyd. Ik heb een 
nummer meegeschreven en -gespeeld van de 
vrouwen-heavymetalband The Dead Deads 
en met Insane Clown Posse, haha! Ik kan kie-
zen wat ik doe en het is soms leuk om de 
aparte aanbiedingen eruit te pikken. n
www.cheaptrick.com
rockyourspeech.com

‘De gitaarversterker moet eerst goed 
klinken, ook qua drive. Daarna voeg 
ik laag toe met de basversterker’
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